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اگر ایران نبود تروریستها همه جا را احاطه کرده بودند

امام جمعه اهر گفت:ما با تروریسم در هر جای دنیا اعم از کشورهای اسلامی و غیر اسلامی مخالف هستیم و در عمل

نشان دادهایم که اگر ایران نبود، تروریستها همهجا را اشغال کرده بود.

امام جمعه اهر گفت:ما با تروریسم در هر جای دنیا اعم از کشورهای اسلامی و غیر اسلامی مخالف هستیم و در عمل نشان
دادهایم که اگر ایران نبود، تروریستها همهجا را اشغال کرده بود.

به گزارش روابط عمومی اداره کل تبلیغات اسلامی استان آذربایجانشرقی،صفر عبدی کارشناس فرهنگی اداره تبلیغات اسلامی
اهر با بیان این خبر افزود: آیتالله جواد حاجیزاده امام جمعه اهر در خطبه اول نماز جمعه این هفته شهرستان اهر با تأکید بر
تقوای الهی، اظهار داشت: امیدوارم انشاءا.. در عرصههای مختلف زندگی مسئله تقوا و ترس از خدا و خدامحوری و توجه به

فرامین و دستورات پروردگار متعال مورد توجه همگان قرار گیرد.

وی ضمن تبریک و تهنیت هشتم ربیعالثانی، سالروز ولادت پرمیمنت یازدهمین اختر تابناک امامت و ولایت، امام حسن
عسکری(ع) والد ماجد قطب دایره امکان حضرت بقیه ا.. الاعظم(عج) افزود: عزیزان، عبادت مسئلهای است که اگر انسان
بخواهد خود را به خدا نزدیک نماید و وصول الی ا.. حاصل شود، میتواند بهوسیله آن به این امر دست یابد که حضرات ائمه

معصومین(ع) اهل عبادت و تهجد و شبزندهداری بودهاند و ما نیز باید از این بزرگواران تأسی نمائیم.

امام جمعه شهرستان اهر در خطبه دوم نماز جمعه ضمن توصیه دوباره به تقوای الهی ادامه داد: امیدوارم انشاءا.. در زندگی خدا
محور بوده باشیم و واجبات الهی را بهجا آورده و از منهیات الهی اجتناب نمائیم و بدانیم که ما مسلمان هستیم و همچون
پیروان دیگر ادیان الهی که دارای دستورالعمل هستند، ما نیز دارای دستورالعمل بوده و قرآن شریف و سنت نبوی و عترت

طاهره(ع) دستورالعمل ما هستند و در ابعاد متعدد و مختلف زندگی فرمایشات این بزرگواران برای ما ملاک و معیار میباشند.

وی افزود: حضرت امام(ره) وقتیکه دیدند در مملکت چیزی نمانده است و تاریخ اسلام عوضشده است و عفاف و حجاب از
بین رفته و دین در خطر است و در نوزده دی وقتیکه مردم قم دیدند ساواک به حضرت امام(ره) اهانت نموده و مقدسات قرآنی

و ضروریات دین و عفاف و حجاب زیر سؤال رفت، قیام نمودند، طلیعه انقلاب شکل گرفت،

خطیب نماز جمعه خطاب به کشورهای حامی تروریسم تصریح کرد: اینها باید بدانند، زمانی با مشکل روبهرو خواهند شد و
اینطور نیست که تروریستها را تربیت نموده ضمن حمایت به جان عدهای از کشورها بیندازند و خودشان محفوظ بمانند و
همانطور که میبینید در بعضی از کشورهای همجوار اتفاقاتی رخ میدهد، در نتیجه همان حمایت از تروریسم است که در

سوریه و عراق از تروریستها حمایت میکنند اما دود این آتشی که درست میکنند، به چشم خودشان برمیگردد.

وی ضمن تسلیت سالروز وفات کریمه اهلبیت، حضرت فاطمه معصومه(س) بیان نمود: این بزرگوار برکت و لنگری برای
کشورمان هستند و امروز که قم مرکز علم و فقاهت دنیاست، به برکت وجود این بزرگوار است و همانطور که بارها عرض

کردهام، اگر این بزرگوار نبودند، شاید از انقلاب اسلامی نیز خبری نبود.

آیت الله حاجی زاده در قسمتهایی از خطبه دوم به مناسبتهای هفته نیز اشاره وتوضیحاتی در خصوص آنها به حاضرین در نماز
جمعه ارائه کرد.
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